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          - projekt - 

 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  LIII/10 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 30 czerwca 2010r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 12:00 

Godzina zakończenia: 15:20 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 12 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 12 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2.Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia upoważnienia 

w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych  

w sprawach dotyczących  świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

wynikających z ustawy o systemie oświaty. 

10. Projekt uchwały  Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Ogólnej na II półrocze 2010r.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2010r.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Miejskiej Mieroszowa na II półrocze 2010r.  

13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

wydatkowanych kwot na opracowanie dokumentacji związanej z  budynkiem przy 

ul. Nad Potokiem w Mieroszowie. 

14. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

15. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski, informacje, apele. 

17. Zakończenia obrad. 

 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała,  

że protokół  z sesji został sporządzony  i wyłożone do wglądu w biurze Rady 

Miejskiej, a także opublikowany na stronie Biuletynu Informacji Publicznych  

Gminy Mieroszów. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi 

do protokołów. 
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Nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.4.Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani 

Justyna Rogulska informując, że w okresie od 31 maja 2010r. do dnia dzisiejszego 

uczestniczyła w obradach Komisji Ogólnej, które odbyły się 28 czerwca 2010r.  

W dniu 18 czerwca br. brała udział w obchodach Święta Szkoły Podstawowej w 

Mieroszowie.  

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami 

omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz . 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Na posiedzenie sesji przybyli Radni : Pan Mariusz Liczbiński, Pan Krzysztof 

Kręzel, Pan Ryszard Gubernat. Stan obecnych na sesji  - 12. 
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Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbinski zwrócił się z pytaniem czy opracowanie na 

temat form organizacyjnych gospodarki wodno - ściekowej na terenie gminy 

Mieroszów po 2010r. zostało  sporządzone przez Pana Słockiego za dodatkową 

opłatą . 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska zwróciła się z pytaniem czy do 

Urzędu wpłynęła odpowiedź z WPWiK na temat podwójnego naliczania wywozu 

nieczystości płynnych. 

 

Radny – Pan Jerzy Żak zwrócił się z pytaniem czy na Walnym Zgromadzeniu 

WZWiK były poruszane sprawy związane z gospodarką wodno – ściekową na 

terenie gminy Mieroszów. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z pytaniem czy Zarząd WZWiK 

przedstawił sposób finansowania zamierzonych inwestycji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska ogłosiła 10 min 

przerwy. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz informując, że zgodnie z zapisami budżetu gminy na 2010 rok 

Uchwała Nr XLVII/216/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 stycznia 2010r. 

przewiduję się zaciągnięcie kredytu długoterminowego do kwoty 2.330.498 

złotych. Zaciągnięcie kredytu w tej wysokości pozwoli na realizację zapisanego w 

budżecie planu wydatków na bieżący rok. Skutki finansowe dla budżetu przy 

kredycie 2.330.498 zł i następujących założeniach to: 
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• Karencja w spłacie kapitału – 9 miesięcy od zawarcia umowy kredytowej 

(odsetki 76.220 zł), 

• Okres spłaty – 48 miesięcy od czerwca 2011 roku do maja 2015 roku, 

• Stopa procentowa – WIBOR 3M 3,85%, 

• Marża banku – 4% , tj. 93.220 zł, 

• Prowizja przygotowawcza – 1,5% ( 34.957 zł), 

• Odsetki za okres kredytowania licząc od spłaty w czerwcu 2011r  

do maja 2015 r. – 373.510  zł, 

• Raty kapitałowe – 47 rat po 48.500 zł, 1 rata wyrównawcza 50.998 zł, 

• Łączny koszt kredytu – 577.907 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej poinformował, że projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany negatywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pa Mariusz Liczbiński poinformował, że w trakcie procedowania nad 

budżetem na 2010r. głosował przeciw przyjęciu budżetu gminy Mieroszów w związku 

z tym będzie konsekwentnie głosował przeciw podjęciu omawianej uchwały. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że informacja 

na temat konieczności zaciągnięcia tego kredytu była przekazana już w poprzednim 

roku, właśnie przy omawianiu budżetu gminy na rok 2010. Była również przekazana 

informacja na jaki cel będzie on przeznaczony. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem ile wyniósł całkowity koszt 

inwestycji pn. kompleks sportowo – oświatowy I etap a na jaką kwotę została 

podpisana umowa z wykonawcą. 
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Z-ca Burmistrza Mieroszowa w podpowiedzi na powyższe pytanie poinformowała, 

 że trudno jest jednoznacznie odpowiedzieć ponieważ kwota jest podana w euro,  

i to wszystko zależy od kursu tej waluty. Odpowiedź na to pytanie będzie udzielona 

ale w innym terminie. Środki zewnętrzne pozyskane na tą inwestycję wynoszą 85% , 

pozostała część 15% leży po stronie gminy. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwróci się z pytaniem jaka kwota z tego kredytu 

będzie pokrytych należności związanych z budową kompleksu sportowego a ile 

innych należności. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że nie ma możliwości podania dokładnie kwot 

ze wskazaniem na co zostanie przekazany ten kredyt. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem czy omawiany kredyt będzie  

w całości przeznaczony na zadania inwestycyjne. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska poinformowała,  

że omawiany kredyt zostanie przeznaczony  na pokrycie wydatków inwestycyjnych  

i wydatków bieżących. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył również, że procedura związana z przyznaniem 

gminie tego kredytu będzie trwała długo ponieważ najpierw musi być wydana 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej a następie trzeba przeprowadzić 

procedurę przetargową. 

 

Skarbnik Gminy Mieroszów poinformowała, że ustawodawca dopuszcza zaciąganie 

takich kredytów przez gminy. To nie jest niezgodne z prawem. Deficyt w dużej części 

został wykorzystany na spłatę bieżących zobowiązań. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem jaki był koszt modernizacji 

kompleksu w Mezymesti po stronie czeskiej. 
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Burmistrz Mieroszowa poinformował, że modernizacja została oszacowana na  

początku na kwotę 10,5 mln  ale koszty wzrosły bo trzeba było wykonać dodatkowe 

prace. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, informując że głosowanie 

odbędzie się w trybie przewidzianym w Statucie Gminy Mieroszów tj. jawnie 

imiennie. Radni wyczytani z listy obecności będą opowiadali się „za”, „przeciw” 

przyjęciu uchwały lub „wstrzymają się” od głosu. 

 

Uchwała Nr LIII/229/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 30 czerwca 2010r.  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została przyjęta  8 glosami „za”, 2 

„przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali  Radni : Pani Dorota Błażejowska, Pani Maria 

Chmielnicka, Pan Jan Kucharski, Pan Jacek Nahorecki, Pani Justyna Rogulska, Pani 

Elżbieta Szczepkowska, Pan Mieczysław Wujda, Pan Jerzy Żak. 

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Pan Mariusz Liczbiński, Pan Ryszard 

Gubernat. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni : Pan Krzysztof Kręzel, Pan Maciej Baran. 

 

Podjęty projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia 

upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach dotyczących  świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym wynikających z ustawy o systemie oświaty omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując, że uchwałę 
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podejmuje się na podstawie przepisów przytoczonych we wstępie. Postępowania w 

sprawach z zakresu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Mieroszów dotychczas prowadził Referat Rozwoju, 

Promocji i Oświaty, a decyzje w sprawach wydawał Burmistrz Mieroszowa. Wejście 

w życie 6 kwietnia 2010 r. przepisów nowelizujących ustawę o systemie oświaty, 

umożliwiło przekazanie uprawnień do prowadzenia postępowania kierownikowi 

ośrodka pomocy społecznej. Ponieważ Ośrodek Pomocy Społecznej w Mieroszowie 

prowadzi całość zagadnień związanych z pomocą o charakterze socjalnym, zasadne 

jest przekazanie tego rodzaju zadań wynikających z ustawy o systemie oświaty.  

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Radny Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwróci się z pytaniem czy w związku z podjęciem 

przedmiotowej uchwały zwiększy się ilość etatów w OPS. 

 

Kierownik OPS – Pani Elżbieta Buziewicz poinformowała, że podjęcie tej uchwały 

nie będzie skutkowało zwiększeniem etatów w Ośrodku Pomocy Społecznej,. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

– Pani Justyna Rogulska  poddała pod głosowanie omówiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr LIII/230/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2010r.  

w sprawie udzielenia upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania 

decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących  świadczeń pomocy materialnej  
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o charakterze socjalnym wynikających z ustawy o systemie oświaty  została podjęta 12 

głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały  Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2010r. omówił Przewodniczący 

Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą aby temat 

dotyczący sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 201r. przenieść na miesiąc 

wrzesień. 

 

Prośba została przyjęta 11 głosami „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymującymi się”. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński złożył wniosek o umieszczenie w miesiącach lipcu 

i sierpniu tematu „gospodarka wodno – ściekowa na terenie gminy Mieroszów” 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami  „za”. 

 

Plan pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2010r. po zmianach : 

 

L.p.  Data sesji Temat posiedzenia 

1. LIPIEC  

1.      Informacja o realizacji inwestycji w I półroczu 2010r.  
2. Informacja o polityce promocyjnej gminy, przedstawienie 

podjętych działań w 2009r. i w I półroczu 2010r. 

3. Informacja o planach zagospodarowania przestrzennego. 
4. Informacja o działaniach związanych z uruchomieniem 

drugiej kopalni surowców skalnych na terenie Rybnicy 
Leśnej. 

5. Gospodarka wodno-ściekowa na terenie gminy 
Mieroszów.  
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2. SIERPIEŃ 

1. Gospodarka wodno-ściekowa na terenie gminy 
Mieroszów. 

2. Informacja o stanie przygotowań gminnych placówek 
oświatowych do roku szkolnego 2010/2011. 

3. Omówienie potrzeb  finansowych gminnych placówek 
oświatowych w roku szkolnym 2010/2011. 

3. 
WRZESIEŃ 

1. Założenia społeczno – gospodarcze budżetu na 
2010r.  

2. Potrzeby jednostek organizacyjnych gminy w 
aspekcie projektu budżetu na 2011r.  

3. Wnioski do projektu budżetu na 2011r.  

4. Planowane inwestycje w 2011r.  

5. Sprawozdanie z realizacji  „Akcji Lato” na terenie 
gminy. 

6. Realizacja zapisów Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego w kontekście działalności KSS 
Bartnica. 

7. Realizacja budżetu gminy Mieroszów za I półrocze 
2010r.- sprawozdanie. 

4. PAŹDZIERNIK  

1. Zaopatrzenie mieszkańców gminy w wodę i odbiór 
ścieków.  

2. Gospodarka odpadami na terenie gminy.  

3. Informacja o przygotowaniu do „Akcji zima” 
 2010-2011. 

5. 
LISTOPAD  

1. Projekt budżetu na 2011r.  

2. Podatki i opłaty lokalne na 2011r.  

3. Informacja o realizacji budżetu gminy za trzy 
kwartały 2010r.  

6. GRUDZIEŃ 
1. Plan pracy komisji na I półrocze 2011r.  

2. Uchwalanie budżetu gminy Mieroszów na 2011r.  

  

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska  odczytała projekt uchwały i 

poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIII/231/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 30 czerwca 2010r. w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2010r. została 

przyjęta 11 głosami „za” ( jedna osoba była nieobecna podczas głosowania ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2010r. omówiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska, informując o 

wprowadzonych autopoprawkach tj. w lipcu zostanie wprowadzony temat : 

kontrola wypłaconej przez Urząd Miejski w Mieroszowie datacji dla 

Stowarzyszenia Słoneczko w Unisławiu Śląskim w 2009r., natomiast we wrześniu 

zostanie wprowadzony temat  : Kontrola zarządzeń Burmistrza w zakresie zmian w 

planie finansowym  w 2010r.  

Po wprowadzonych poprawkach plan przedstawia się następująco : 

 

L.p. 

 

Miesiąc Temat posiedzenia 

 

1. 

 

Lipiec 
1. Kontrola wypłaconej przez Urząd Miejski w Mieroszowie 

datacji dla Stowarzyszenia Słoneczko w Unisławiu 
Śląskim w 2009r.  

 

2. 

 

Sierpień  

1. Procedury prowadzenia konkursów na stanowiska 
urzędnicze w Urzędzie Miejskim oraz w jednostkach 
organizacyjnych w latach 2008-2010. 

 

 

3. 

 

Wrzesień    

1. Kontrola zgodności wydatkowanych środków 
finansowych przekazanych przez Urząd Miejski 
organizacjom pozarządowym. 

2. Kontrola zarządzeń Burmistrza w zakresie zmian w planie 
finansowym  w 2010r.  

 

 

4. 

 

Październik  
1. Kontrola wydatków związanych z podróżami służbowymi 

w Urzędzie Miejskim w latach  2007 – 2010. 
 

 

5. 

 

Listopad 
1. Kontrola podległości służbowych w jednostkach  

organizacyjnych w latach 2008 – 2010. 
 

 

6. 
Grudzień 

1. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2011. 
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Przewodnicząca Radu Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIII/232/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 30 czerwca 2010r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2010r. 

została podjęta 11 głosami „za” ( jedna osoba była nieobecna podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwala stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na II półrocze 2010r. omówiła 

Przewodnicząca Radny Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska  : 

 

1. Sprawozdanie z realizacji budżetu w pierwszym półroczu 2010r. 

2. Założenia społeczno – gospodarcze budżetu na 2011r. 

3. Planowane inwestycje w 2011r.  

4. Projekt budżetu na 2011r.  

5. Uchwalenie budżetu na 2011r. 

6. Informacja o realizacji budżetu gminy za trzy kwartały 2010r. 

7.   Plany zagospodarowania przestrzennego. 

8.   Informacja o stanie przygotowań szkół do roku szkolnego 2010/2011 

9. Plany pracy Komisji na I półrocze 2011r.  

10. Plan pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2011r.  

11. Podatki i opłaty lokalne. 

12. Gospodarka odpadami na terenie Gminy Mieroszów. 

13. Gospodarka wodno-ściekowa na terenie Gminy Mieroszów. 
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Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIII/233/10 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 30 czerwca 2010r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na II półrocze 

2010r. została podjęta 12 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.13.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w zakresie wydatkowanych kwot na opracowanie dokumentacji związanej  

z  budynkiem przy ul. Nad Potokiem w Mieroszowie  omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem dlaczego w protokole  

z kontroli nie ma żadnych wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że nie wniosków  

w protokole bo nie było takiej konieczności, wszystkie czynności związane 

z opracowaniem dokumentacji  odbyły się zgodnie z prawem. 

 



 14 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem jakie kompetencje ma 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, żeby przenieść Ośrodek do budynku nad 

Potokiem. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że w tej 

sytuacji nie chodzi o kompetencje Pani Kierownik OPS. To była sugestia ponieważ 

świadczeniobiorcy OPS trafiają często do filii Powiatowego Urzędu Pracy. Obie te 

placówki miały znaleźć się w jednym miejscu. Jeżeli chodzi o wskazanie siedziby 

to od tego jest gmina. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem kto dozoruje obiekt przy 

ul. Nad Potokiem. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że obiekt jest 

dozorowany przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Mieroszowie. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  poddała pod głosowanie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej w zakresie wydatkowanych kwot na opracowanie dokumentacji 

związanej z  budynkiem przy ul. Nad Potokiem w Mieroszowie. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte 10 głosami „za”, 1 ‘przeciw”, 1 „wstrzymującym 

się”. 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

 

 

 

Ad.14.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na poprzedniej sesji nikt nie 

zadawał pytań. 

 

Ad.15.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Mariusza Liczbinskiego czy opracowanie na temat 

form organizacyjnych gospodarki wodno - ściekowej na terenie gminy Mieroszów 

po 2010r. zostało  sporządzone przez Pana Słockiego za dodatkową opłatą  

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując że opracowanie było 

sporządzone w ramach umowy o dzieło, jego koszt to 5 000 zł. brutto. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński poinformował, że jeśli chodzi o to opracowanie 

to jego zdaniem nie odpowiada wymogom i warunkom cen wody na terenie gminy 

w przyszłości. To jest zbiór informacji na temat przepisów a nie analiza 

wskazująca rozwiązanie sytuacji, która będzie zasadna ekonomicznie i finansowo. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że ze względu na długą nieobecność nie 

zdążył jeszcze ocenić tego materiału. Temat jest otwarty ponieważ należność za 

opracowanie nie została jeszcze zapłacona. Będzie przygotowane uzupełnienie do 

tego materiału, w którym zostaną zawarte te uwagi. Materiał trafi do Radnych 

przed lipcowym posiedzeniem Komisji Ogólnej. 

 

Na pytanie Przewodniczącej  Rady – Pani Justyny Rogulskiej czy do Urzędu 

wpłynęła odpowiedź z WPWiK na temat podwójnego naliczania wywozu 

nieczystości płynnych odpowiedzi udzielił Z-ca  Burmistrza Mieroszowa – Pani 

Dorota Bekier , informując że było wystąpienie do WPWiK w tej sprawie 

wskazujące brak podstaw prawnych do pobierania podwójnych opłat. Wpłynęła 

odpowiedź, w której WPWiK przyznało rację i poinformowało, ze w przyszłości 

nie będą pobierać podwójnych opłat. 
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Na pytanie Radnego – Pana Jerzego Żaka czy na Walnym Zgromadzeniu 

WZWiK były poruszane sprawy związane z gospodarką wodno – ściekową na 

terenie gminy Mieroszów, odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, 

że toczyła się taka dyskusja w kontekście omawiania uchwały związanej z taryfami 

za wodę. Obowiązująca taryfa została utrzymana na najbliższy rok. 

 

 Na pytanie Radnego – Pana Mariusza Liczbińskiego  czy Zarząd WZWiK 

przedstawił sposób finansowania zamierzonych inwestycji , odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa informując, że na Wlnym Zgromadzeniu był procesowana 

uchwała dotycząca przygotowania i finansowania inwestycji wodociągowo – 

kanalizacyjnych oraz innych przedsięwzięć wynikających ze statutowej 

działalności Związku. Wskazano że inwestorem może być Wałbrzyski Związek 

albo samorządy należące do Związku. 

 

Ad.16.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Radny – Pan Jacek Nahorecki zwrócił się z prośbą o spowodowanie 

zamontowania progów spowalniających na ul. Dąbrowszczaków. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, ze nie ma takiej możliwości prawnej ale 

będzie prowadził rozmowy z Policją na temat zmiany organizacji ruchu na tej 

ulicy. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zaapelował do Radnych o zapoznanie się  

z materiałami dotyczącymi gospodarki wodno- ściekowej na terenie gminy, tak 

żeby na najbliższym posiedzeniu Komisji odbyła się merytoryczna dyskusja 

i możliwość wypracowania konkretnych rozwiązań. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła uwagę na brak wieszaków i ławek  

w szatni przy boisku „Orlik”. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej pogratulowała Radnemu – Panu Piotrowi 

Brzęckiemu zajęcia III miejsca w turnieju tenisa stołowego, zorganizowanego dla 

samorządowców. Złożyła podziękowania dla Urzędu Miejskiego za 

zorganizowanie obchodów XX lecia samorządu Terytorialnego oraz  Radnemu – 

Panu Mariuszowi Liczbińskiemu za przygotowanie prezentacji dotyczącej 

propozycji prowadzenia gospodarki wodno – ściekowej na terenie gminy 

Mieroszów  

 

Ad.17.Zakończenia obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zamknęła LIII  sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  


